
Installatie op 14 mei 2016
MGR.  DE KORTE NAAR ’S-HERTOGENBOSCH

Mgr. Gerard de Korte is door paus Franciscus benoemd tot de 
nieuwe bisschop van ‘s-Hertogenbosch.  ‘Na zevenenhalf jaar moet 
ik het bisdom Groningen-Leeuwarden, dat mij zeer dierbaar is 
geworden, verlaten’, schrijft de bisschop aan het pastorale kader en 
parochiebestuurder. In vertrouwen op Christus, u kent mijn 
bisschopsmotto, en met hoop op een welwillende ontvangst in het 
nieuwe bisdom, aanvaard ik deze opdracht.’

Op zaterdag 14 mei zal Mgr. De Korte de bisschopszetel van ‘s-
Hertogenbosch in bezit nemen. Tot die tijd heeft de paus hem 
benoemd tot apostolisch administrator van het bisdom Groningen-
Leeuwarden. Mgr. De Korte zal begin mei nog wel meereizen met de
Lourdesbedevaart ter gelegenheid van het zestig jarig bestaan van het

bisdom.

Na 14 mei zal het kapittel een diocesane administrator aanwijzen die in functie zal blijven tot de komst
van een nieuwe bisschop. Het kapittel zal ook een terna opstellen, een lijst met drie namen van 
geschikte bisschopskandidaten.

Mgr. De Korte vraagt zijn gelovigen in deze dagen voor hem te bidden dat hij de kracht ontvangt te 
blijven werken aan de verkondiging van het evangelie en de harmonieuze opbouw van de christelijke 
gemeenschap. Hij bidt zelf voor een goede toekomst van het bisdom Groningen-Leeuwarden en voor 
een goede opvolger die zal willen bouwen aan een hartelijke en heldere geloofsgemeenschap.

Mgr. De Korte is ruim zeven jaar bisschop van Groningen-Leeuwarden geweest. 

Column Mgr. Gerard de Korte
GOD IN NEDERLAND

Onlangs verscheen het nieuwe rapport ‘God in Nederland’. Iedere 10 
jaar wordt onderzocht hoe het gesteld is met het geloof en de 
kerkelijkheid van de Nederlanders. Op het moment dat ik deze column 
schrijf, heb ik de cijfers al mogen zien. En zij bevestigen wat wij al 
langer weten. De christelijke gemeenschap is in ons land een kleine 
minderheid geworden. Er is sprake van een wijkend christendom. Steeds
meer zijn wij vanuit het centrum in de marge terecht gekomen. In deze 
situatie wordt iedere christen voor de spannende vraag gesteld waarom 
hij of zij blijft terwijl veel anderen zijn weggegaan. 

Voor mijzelf heeft dat alles te maken met het recente Paasfeest. God 
heeft ons in Christus opgezocht. Wie Christus ziet, ziet de Vader lezen wij in het Nieuwe Testament. 
Christus heeft ons laten zien dat schenkende liefde de zin van ons bestaan vormt. Hij is ook met ons 
solidair in onze aftakeling, ons lijden en onze dood. Zo is God in zijn Zoon tot in de diepste diepte van
ons bestaan afgedaald, weerloos en kwetsbaar. Maar op de Paasmorgen wordt ook duidelijk dat de 
weg van Christus niet vastloopt maar uitmondt bij God zelf. Deze maand verschijnt niet alleen ‘God in
Nederland’ maar ook mijn nieuwe boek ‘Geroepen tot hoop’. Juist nu is het belangrijk om de deugd 
van de hoop in te oefenen. En het christelijk fundament voor die hoop vormt uiteindelijk Gods trouw 
die op de Paasmorgen zichtbaar is geworden.

Onze Kerk is kwetsbaar en klein geworden. Maar ik ga door met mijn inzet voor de 
geloofsgemeenschap en hopelijk blijft  u dat ook doen. De Kerk, groot of klein, is uiteindelijk van 
Christus. Hij draagt haar en zal voor haar zorgen. Laten wij ons, in kracht van Gods Geest, blijven 
inzetten voor deze Kerk, weliswaar een minderheid in Nederland maar hopelijk blijvend vitaal en vol 
enthousiasme. 

Mgr. Dr . Gerard De Korte, apostolisch administrator
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